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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE POBLE-SEC 

 

Data: 29 de novembre de 2022, 18.00 h 

 

Lloc: Escola Jacint Verdaguer, C/ Lleida 32  

 

Presideixen el Consell: 

Sr. Marc Serra,   Regidor del Districte de Sants-Montjuïc 

Sra. Aida Guillén,  Gerent del Districte de Sants-Montjuïc  

Sra. Susanna Crespo,   Vicepresidenta del Consell de Barri del Poble-sec  

Sra. Carolina López,  Consellera del barri de Poble-sec  

Sr. Eudosio Gutiérrez,  Conseller del barri del Poble-sec 

 

Consellers/es: 

 

Sra. Lourdes Vidrier,   GMD ERC 

Sr. David Labrador,  GMD C's 

 

Persones i entitats assistents:  

Joves Units del Poble-sec  

AAVV Casa de la Premsa  

AAVV Satalia 

AVV Poble-sec 

AVV França Xica 

Leku Estudi  

Cooperasec  

Alerta Poble-sec  

PACAME 

Institut d'Esports de Barcelona (IEB)  

Associació de Pares de Discapacitats Psíquics del Poble-sec 

Coordinadora d’Entitats del Poble-sec 

Associació d’Amics de la Plaça de Santa Madrona 

 

Tècnics/ques municipals:  

Montse Corrales,    Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de 

Sants-Montjuïc  

Núria Pérez     Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de 

Sants-Montjuïc 

Xavier Martín,     Responsable Parc Montjuïc  

 

Guàrdia Urbana 

     

Total d’assistents: 56 persones  

 

Ordre del dia  

1. Benvinguda i informe del Regidor.  

2. Pla de desenvolupament comunitari.  

3. Obres als jardins de les Tres Xemeneies   

4. Institut de l’Esport de Barcelona a les piscines de salts.   
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5. Torn obert de paraules.  

 

1. Benvinguda i informe del Regidor.   

 

Susanna Crespo, Vicepresidenta del Consell de Barri, dona la benvinguda i dona pas a Marc 

Serra, Regidor del Districte de Sants-Montjuïc.  

 

Marc Serra recorda que l'últim Consell de Barri va ser el mes de juliol. L'estiu es presentava 

molt complicat en termes de convivència: encara s'està sortint de la pandèmia, ha sigut un estiu 

llarg i amb onades de calor potents.   

 

Estiu:  

Pel que fa als indicadors de queixes (trucades al 112, IRIS, etcètera) de convivència a l'espai 

públic, hi ha hagut un descens. Comparteix 3 dades: hi ha hagut menys queixes per soroll de 

locals, per soroll de persones i per l'activitat de pisos turístics il·legals en comparació amb 

l'estiu de 2019. Remarca que això no vol dir que no hi hagi conflictes, però, en termes generals, 

hi ha hagut una reducció.  

 

Recorda que es va desplegar el Pla de Sorolls de Ciutat, que ha definit diverses Zones 

Acústicament Tensades En Horari Nocturn. Això permet fer regulacions de normatives i accions 

de suport per a minvar l'impacte del soroll en el descans veïnal. Recorda que, durant el mandat 

passat i per primer cop a la ciutat, es va aconseguir la regulació dels horaris de les terrasses 

del C/ Blai. Gràcies a aquest instrument, això es podrà fer en altres indrets de la ciutat. Un 

àmbit que s'està estudiant és el de Nou de la Rambla: als últims anys s'han concentrat molts 

bars, sobretot al tram entre el Plataforma i l'Apolo. A més, durant la pandèmia, es van concedir 

terrasses per donar suport a la restauració i això ha generat una concentració de soroll: ara es 

trauran terrasses, del C/ Blesa cap avall. A més, s'han instal·lat sonòmetres que ajudaran a 

establir si també cal reduir els horaris en aquest àmbit. 

 

Seguretat:  

Pel que fa a la seguretat, remarca que és un dels temes que més preocupen a la ciutadania i al 

Consistori. Al Districte de Sants-Montjuïc, respecte a l'estiu del 2019, l'activitat delinqüencial ha 

baixat un 12,26%. El delicte més comú, els furts, ha baixat un 22,4%. Els robatoris amb 

violència i intimidació, han disminuït també un 12,2%. Els robatoris amb força a establ iments, al 

seu torn, han baixat un 42,8%. Els robatoris a domicili han baixat un 20% i els robatoris amb 

força a l'interior de vehicles, un 10,4%.   

 

Recorda que l'aposta per incrementar la plantilla de Guàrdia Urbana es va notant a poc a poc 

als barris: el 2021 es van incorporar 21 agents al Districte i, el setembre de 2022, s'hi han 

sumat 24 més, sobretot als torns de tarda i de nit. L'última promoció, que arribarà l'any vinent, 

incorporarà una vintena més d'agents. El compromís és arribar a convocar 1.000 places de 

Guàrdia Urbana abans que acabi el mandat: això significa un creixement net d'uns 600 agents 

més. Destaca que aquest esforç ha de comptar amb l'acompanyament de la Conselleria 

d'Interior i del Govern de la Generalitat, que també hauria de prioritzar la incorporació de nous 

agents dels Mossos d'Esquadra a la ciutat.  

 

Neteja:   

Recorda que el setembre va entrar la nova contracta de neteja al barri de Poble-sec, però no ho 

va fer de la manera desitjada. El fet que hagi coincidit una nova empresa i una nova plantilla ha 
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comportat alguna descoordinació i algunes incidències: el Regidor opina que ara la situació 

està anant a millor. Remarca que el personal de neteja al Districte s'ha incrementat de 154 a 

188, un 22%. Hi ha 60 treballadors només per Poble-sec, en torn de dia i de nit. S'han renovat 

els contenidors que, a més, han augmentat: ara hi ha 323 contenidors de reciclatge. Recorda 

que les incidències sobre la ubicació de contenidors poden tramitar-se mitjançant la Tècnica de 

Barri o enviant un IRIS.  

  

S'ha arribat a la conclusió que part de la percepció que el barri està brut no és només perquè 

no es neteja prou, sinó perquè també hi ha incivisme i manca de respecte per part de veïns, de 

restauradors i de comerciants. Poble-sec és un barri amb molts comerços i s'han detectat 

incidències recurrents, com que hi ha establiments que omplen els contenidors amb caixes o 

cartró. Amb la nova contracta de neteja s'ha anat comerç per comerç: primer a informar, 

després a inspeccionar i, finalment, a sancionar. Hi ha 70 denúncies obertes per gestió irregular 

de residus. Conclou destacant que s'està netejant amb aigua a pressió fins a 3 vegades a la 

setmana a grans vials i places emblemàtiques. S'ha fet una neteja sota tots els contenidors. 

S'han identificat diversos punts crítics, als quals treballa una brigada especial: Jardins de les 

Tres Xemeneies, plaça de la Bella Dorita i plaça dels Ocellets. El C/ Blai es neteja diàriament 

amb aigua a pressió. També s'ha identificat certs carrers que calia anar 2 vegades al dia a 

buidar els contenidors de paper: ara s'està començant a fer recollida de cartró també a la tarda.

  

Obres:  

 Tres Xemeneies: Projecte ja tancat, amb executiu, que s'ha treballat amb els veïns. La

 solució a les Tres Xemeneies no es tindrà fins que no es desencalli la situació dels 3

 edificis  abandonats que hi ha a la plaça. Aquests edificis tenen una qualificació

 urbanística de molt poc valor: serveis tècnics. La propietat no pot desenvolupar gairebé

 res. L'últim fons d'inversió que els va adquirir va demanar a l'Ajuntament posar 

oficines: es  va fer el càlcul i es va veure que, fent una requalificació urbanística, el 

valor dels edificis es multiplicava per 5 o 6. Com a contrapartida, es va demanar que el 

fons pagués una plusvàlua: després de moltes reunions, s'ha arribat a un acord. Ja hi 

ha una proposta  ferma si no passa per acord, serà per modificació de de planejament : 

el promotor haurà de cedir al voltant de 8000 m2 d'equipament públic a la ciutat per 

ubicar diferents equipaments demandats per diferents col·lectius del barri . A més, atès 

que els veïns de la zona tenen la percepció que l'espai necessita un punt de 

seguretat, s'ha pensat a traslladar a aquesta ubicació el CECOR, centre coordinador 

d'emergències de Guàrdia Urbana,  Mossos d'esquadra i Bombers, que ara es troba a 

la Fira. Això és el que aquesta tarda s’ha explicat al veïnat  al CC Albardeda, abans 

d’aquest consell. 

  

 C/ Piquer: Les obres estan complint el calendari. La previsió és que a partir del 28/11, 

el bus de la línia 121 ja pugui recuperar el seu traçat. Quedarà per acabar el següent 

tram, entre el C/ Cabanes i Nou de la Rambla.  

 Jardins de les Hortes de Sant Beltran i reurbanització del C/ Elkano: Estan en fase de 

 projecte.   

 Camins de la Muntanya i Camp Esportiu Julià de Capmany: Obres dels pressupostos 

 participatius, ja s'estan licitant.  

 

Conclou el punt anunciant que la Comissió de Seguiment del Consell de Barri ha proposat 

Màxim Montori com a representant de Poble-sec al jurat popular dels Premis Sants-

Montjuïc.  
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2. Obres als jardins de les Tres Xemeneies.  

 

Marta, arquitecta de Leku Studio, comparteix presentació en pantalla sobre la millora puntual 

dels Jardins de les Tres Xemeneies. Actualment, s'està fent la revisió tècnica del projecte: 

s'espera que el gener es tanqui i ja es pugui licitar i passar a fase d'obres durant el 2023. 

Destaca que hi ha una zona d'skaters, una zona de parc, un espai de “catifa social”, l'àrea de 

jocs i les pistes de petanca.  

 

Amb aquesta reforma, es plantejaven 2 estratègies principals: proposar nous usos a la plaça i 

generar dinàmiques més positives, a més de millorar la permeabilitat visual i de pas: hi ha molts 

elements de mobiliari i barreres arquitectòniques. S'eliminaran els elements de la plaça que 

obstaculitzen la visió i permeten usos que no són favorables ni positius pels veïns i veïnes. Es 

retirarà la zona de bancs de formigó paral·lels a Av. Paral·lel, el mur central i l'escenari de 

formigó, que no afavoreix la seguretat. També s'intenta evitar que hi hagi molts elements 

d'estada a prop dels habitatges dels veïns.  

 

Al seu torn, s'incorporen nous espais i nous elements. Es volen crear noves zones d'esport i 

d'estada, que fomentin un joc més atractiu per a un públic més divers que l'actual. La proposta 

utilitza un element central que és una pista de bàsquet. S'elimina el mur d'art urbà que hi ha al 

centre, deixant un tram reduït i que es converteix en una mena de banc, alhora que s'hi 

integren elements que fomenten l'ús esportiu, com una zona de cal·listènia. A més, es 

reubicaran les taules de ping-pong dins de l'espai central, es retiraran les taules de pícnic i es 

renovarà tot el mobiliari. També hi haurà una nova zona de compostatge, fruit d'una demanda 

veïnal. Es crearà un nou suport per als grafitis, que substituirà el mur central que feia de 

barrera. Finalment, també es reforçarà la il·luminació: un factor molt relacionat amb la seguretat 

i la percepció de l'espai.  

 

Intervenció Resposta 

Jordi, veí: Ha vist que s'hi instal·laran unes 

noves cadires: pregunta si tindran braços o 

no. 

Marta, de Leku Studio, respon que els bancs 

seran accessibles perquè les persones grans 

puguin seure. 

Veïna: Pregunta si no hi haurà cap espai 

dedicat als skaters. 

Marta, de Leku Studio, respon que els skaters   

van participar bastant en el procés participatiu: 

es respectarà l'espai actual i s'instal·larà un 

element per a dividir una mica les zones. 

Veí: 

· Pregunta si es respectaran els arbres. 

· Pregunta si es mantindrà el Punt Verd. 

Marta, de Leku Studio, respon que s'ha 

d'acabar de parlar amb Parcs i Jardins perquè 

sí que s'ha plantejat la reubicació d'alguns 

arbres per a poder instal·lar l'espai de 

cal·listènia. Es mantindrà el 95% dels arbres i 

el Punt Verd no es tocarà. 

Veí, membre de Joves Units del Poble-sec: 

Recorda que s'havia comentat una proposta 

de tancar tot el recinte. Pregunta si és viable. 

Marta, de Leku Studio, respon que el projecte 

actual és temporal, de transició, fins que arribi 

la renovació de l'espai que ha explicat abans 

el Regidor. L'objectiu immediat és canviar les 

dinàmiques de la plaça, més endavant, ja es 
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Intervenció Resposta 

veurà. 

Víctor, de l'AV Casa de la Premsa: Pregunta 

qui recollirà les pilotes fora. 

Marc Serra respon que, en algun moment, 

s'havia proposat una pista de futbol: es va 

estudiar i es va veure que complicava la 

mobilitat de la zona. S'ha pensat que una de 

bàsquet podria funcionar de forma integrada 

al parc, tal com ja s'ha vist en altres places de 

la ciutat. La idea també és que aquesta pista  

entri en relació amb el poliesportiu que està a 

pocs metres i que desenvolupa una funció 

social molt important al barri: interessa veure 

com es poden retroalimentar els 2 

equipaments.  

Jordi, veí: Explica que va rebre una pilotada 

de bàsquet a distància i que va haver d'anar a 

urgències. Alerta que les pilotes perdudes 

poden ser perilloses. 

Marta, de Leku Studio, afegeix que aquest 

espai és una oportunitat per a la gent jove que 

està al carrer: és un projecte de dinamització i 

fomenta l'esport, que és un hàbit positiu. 

Veïna: Explica que va rebre una pilotada de 

futbol a la cama a la pl. Navas: proposaria que 

la pista de bàsquet hi anés allà.  

 

 

Marc Serra agraeix la presentació i comunica que la previsió és que les obres comencin el maig 

de 2023 i acabin després d'estiu: això afectarà la Festa Major, però ja s'hi està treballant en 

trobar una solució a aquesta afectació 

 

 

3. Pla de desenvolupament comunitari.  

 

Javier Rodrigo, de Cooperasec, l'entitat gestora del Pla Comunitari, convida tothom a participar: 

el Pla està adreçat a qualsevol veïna, entitat o persona implicada al Poble-sec. Explica que els 

Plans Comunitaris funcionen a tota la ciutat: són bianuals i tenen com a objectiu millorar les 

condicions dels veïns i veïnes. Funcionen a partir de diversos espais participatius, comissions 

de treball i projectes. Al Poble-sec fa 10 anys que està en actiu i fa 3 que és gestionat per 

Cooperasec. Passa la paraula a Raquel, tècnica del Pla.   

  

Raquel detalla que els espais de participació són taules i comissions: des d'allà és on es fan les 

intervencions. Es tracta d'espais oberts a la participació de qualsevol veí o veïna i on també 

participen serveis, entitats i l'Administració. Actualment, existeix la Taula de Salut Comunitària, 

la Comissió Sociolaboral, la Taula d'Educació, la Comissió Tècnica Jove, la Comissió Jove, la 

Comissió d'Entitats i Veïnat, la Taula de Santa Madrona, la Taula de Transició Ecosocial, La 

Taula d'Economia Social i Solidària i Taula de Cultura Comunitària. Dins de les taules i 

comissions, es decideixen quines accions es prioritzen durant l'any.  

 

El desembre es miraran quins objectius es van plantejar a inicis d'any, què s'ha fet i que s'haurà 

de fer l'any vinent. Enguany s'havia prioritzat el treball amb les persones grans: un dels 

col·lectius amb més necessitat de retrobar-se després de la pandèmia. S'ha impulsat l'Escola 
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Popular de Salut per la Gent Gran: per parlar de gaudir i del goig de viure, on les persones 

decideixen què volen tractar i com ho volen fer. El mes de juny es farà una mostra a partir de 

totes les sessions i es farà una expressió artística, potser teatre. Una altra acció són les 

passejades urbanes: es fan els dimecres, surten de la Biblioteca Francesc Boig i fan 1 hora i 

mitja de caminada. Pel que fa a la Comissió Jove, explica que feia temps que es volia impulsar. 

Destaca que la manca d'un espai per a joves ha dificultat la seva autoorganització, però 

enguany han fet la primera Festa Major al barri de Poble-sec i ara ja fan reunions: 

l'acompanyament des del Pla Comunitari i del dinamitzador juvenil han aportat molt.   

 

Javier remarca el projecte “Prenent la Paraula” sobre violències masclistes, que va guanyar el 

Premi de la Ciutat com a projecte d'innovació: trasllada violències masclistes de diversos grups, 

amb més de 12 entitats. Valora que és un projecte molt bonic que enguany continuarà: moltes 

propostes que es fan són a llarg termini.   

 

Un dels grans reptes que es presenten és promoure el treball en xarxa i implicar la ciutadania: 

sobretot els grups més informals i més invisibilitzats. Per això, s'està promocionant molt que els 

espais de veïns i veïnes no siguin només llocs on es troben professionals i l'Administració. 

Conclou comunicant que el 16 de desembre es farà una avaluació del Pla Comunitari, amb 

pica-pica i final lúdic: convida a tots els veïns i veïnes a assistir.   

 

Raquel afegeix que el fet que les persones amb bagatges migratoris participin en les activitats i 

accions és un dels reptes que ens plantegen. El Pla Comunitari hauria de ser transversal, però 

és difícil que participin: la idea tampoc no és fer accions de persones migrades per a persones 

migrades, sinó que participin i codissenyin les accions i els espais. Finalment, convida a tothom 

a participar el 16 de desembre al Centre Cívic El Sortidor.  

 

Xavier Martín, responsable del Pla d’actuació del Parc de Montjuïc, comparteix presentació en 

pantalla: repassa la 2a edició de Viu Montjuïc, el Parc de la Cultura. Recorda que la primera va 

ser una iniciativa promoguda pels operadors dels equipaments de la muntanya: bàsicament els 

museus, que volien visibilitzar el pol cultural de Montjuïc. Va ser un èxit amb 37.000 assistents, 

tot i que es va haver de celebrar encara amb restriccions a causa de la pandèmia. El gran repte 

per la 2a edició era com es podia incloure a totes les entitats dels barris limítrofs que tenien 

també coses a dir pel que fa a la cultura i la cultura de barri. A la 1a edició hi van participar la 

Casa de la Premsa i Menja't Montjuïc. Amb la 2a, es va anar a l'Eix de Cultura i Memòria de la 

Marina i a la Taula Comunitària de Poble-sec a presentar el projecte. A Poble-sec hi va haver 

bona rebuda, amb 13 entitats i espais sumant-se. Gràcies a tota aquesta feina, s'ha passat de 

37.000 a 60.000 visitants a l'edició d'enguany. 

 

Javier afegeix que a la 1a edició, va ser sobretot la Casa de la Premsa qui va participar com a 

entitat local. A la 2a, es va veure que seria interessant poder participar des del territori, amb 

entitats de cultura de base del Poble-sec. Un dels objectius que es van fixar va ser posar les 

entitats en espais d'excel·lència cultural, amb diverses activitats que es van desenvolupar 

durant el cap de setmana. Valora molt positivament que Viu Montjuïc ha obert les portes a les 

entitats del barri, fet que també ha passat al Molino: és molt important que aquestes 

infraestructures, que fa 10 anys eren inaccessibles, ara siguin espais on fer cultura comunitària.

  

 

Raquel destaca que al voltant de 1.500 persones van passar: l'ambient va ser molt potent, hi 

havia veïns i veïnes del barri i molta gent que va anar a veure les promocions de cultura 
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comunitària. Al matí hi va haver un espectacle familiar de màgia, després es va fer una 

expressió de música i menjar de Mèxic i a la tarda es van fer 2 espectacles de teatre 

comunitari, un esdeveniment de poesia feta per dones i, més tard, 3 concerts musicals. Per fer 

aquesta proposta van participar artistes del barri i 2 equipaments i es va organitzar des de la 

Taula de Cultura Comunitària. La valoració és molt positiva i l'any vinent es repetirà 

l'experiència. 

 

 

4. Institut de l’Esport de Barcelona a les piscines de salts.  

 

Carles López, Director de l'Institut Esport de Barcelona, comparteix presentació en pantalla. 

Explica que el seu centre és un institut públic de formació que va arrencar el 2020. Ara mateix, 

ocupen l'espai de l'antic Institut de Jardineria, però només hi ha 4 aules i no hi ha instal·lacions 

esportives: les classes es reparteixen en 9 seus diferents. Agraeix a tothom que ha donat 

suport: l'Escola Tres Pins, el Club de Natació Montjuïc, INEF, etcètera.  

 

Anuncia una bona notícia: gràcies a l'esforç que ha fet l'Ajuntament, malgrat que en principi  es 

tracta d'un centre públic competència de la Generalitat, el centre es mudarà a l'espai de les 

Piscines de Salt dels Jocs Olímpics: una infraestructura milionària actualment abandonada. Es 

vol tornar a donar vida a aquesta instal·lació i es vol fer obrint-se al barri i col·laborant amb 

entitats. En aquest moment, les col·laboracions són petites, però quan es disposi d'un espai 

s'espera poder obrir les portes. Una part de l'edifici està prevista que sigui un equipament de 

barri: més enllà de les activitats de salut i esports que també es volen organitzar, hi haurà un 

espai de pràctica esportiva obert al barri els caps de setmana. La idea és que sigui un espai per 

tots, per al barri, que porti vida: ara hi ha 520 alumnes, la previsió és créixer més i arribar a 750. 

 

Finalment, han arrencat les obres després de 2 anys i mig. S'han retirat les planxes de formigó 

de la façana de l'edifici, que se substituiran per grans finestrals: serà un espai obert amb molta 

llum. Fins ara feia de magatzem de l'IBE. A més, a l'exterior de l'institut agradaria que hi hagués 

espais públics on practicar l'esport. Per a més informació, es pot consultar el web www.ieb.cat. 

 

Finalitza projectant un vídeo sobre una col·laboració de l'alumnat de l'IEB a la castanyada de la 

pl. de Santa Madrona, a proposta dels mateixos alumnes. Una de les formacions que es fan és 

la d'animador socioesportiu.  

 

Intervenció Resposta 

Veí: 

· Pregunta si no s'ha plantejat fer una permuta 

amb el Palau d'Esports del C/ Lleida.  

· Pregunta si s'haurà d'esperar fins al 2030 

per veure l'espai renovat. 

Carlos López respon que aquesta notícia ha 

sigut el resultat de moltes negociacions: hi 

havia moltes propostes sobre la taula, una 

d'elles era el Palau d'Esports. Però hi havia un 

projecte de cara a la candidatura de 2030 i no 

era viable. Els baixos de l'Estadi Olímpic, 

provinents de les Olimpíades Populars de 

1936, també era una altra proposta que es va 

descartar.  

 

Marc Serra respon que el Palau d'Esports 

també és una infraestructura olímpica que fa 

http://www.ieb.cat/
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molts anys que no té ús. Té una dificultat 

afegida: és patrimoni i no es pot enderrocar, 

s'ha de rehabilitar. S'han fet estudis previs i 

rehabilitar aquest espai costa 60 milions 

d'euros. És un problema greu. El que s'ha fet 

és treballar amb l'àrea d'Esports un projecte 

que pugui ser viable, que preservi els usos 

esportius i on es puguin incorporar empreses 

per a cofinançar-lo: empreses del sector 

Electronic Sports. Aquesta proposta es 

presentarà als Fons Europeus i fons Next 

Generation. Les obres de les Piscines de Salt 

costen 7 milions. Tan de bo el 2030 les obres 

del Palau d'Esports poguessin estar 

acabades. Li consta que els veïns estan patint 

problemes vinculats a un assentament gran de 

persones sense llar: la Guàrdia Urbana, el 

Servei de Neteja i els equips de sense llar fan 

seguiment i intervencions diàries. A les últimes 

setmanes la situació ha empitjorat: s'està 

pensant com fer una intervenció, perquè les 

persones que viuen allà que vulguin vincular-

se amb equipaments sense llar, ho facin. És 

un tema molt complex. 

Veí: 

· Ha vist que l'Ajuntament ha intervingut amb 

la situació de les persones sense llar al Palau 

d'Esports, però només els ha desplaçat al C/ 

Lleida. 

· Demana que es podi la vegetació de l'entorn: 

està plena de brutícia i el Servei de Neteja no 

hi pot accedir.  

Marc Serra respon que hi ha constància del 

problema amb la vegetació i que es tracta d'un 

àmbit prioritari: hi haurà notícies a les 

pròximes setmanes. 

Veïna: Pregunta si les piscines de salt són 

gratuïtes. 

Carlos López respon que les piscines no les 

gestionarà l'institut, que s'ubicarà a sota: 

s'intentarà oferir activitat física dirigida per 

l'alumnat, que pot ser gratuïta. Actualment, 

l'entitat gestora de les piscines de salt és un 

fons d'inversió. Es podria demanar l'ús de les 

instal·lacions, però seria a canvi de diners: si 

es fes una activitat oberta al barri, caldria com 

a mínim revertir el cost del lloguer. 

Veí: 

· Felicita el projecte.  

· Pregunta quin impacte tindrà sobre el barri i 

quants alumnes rebrà l'institut. 

Carlos López respon que ara mateix hi ha 500 

alumnes i 50 professors que ja són al barri: no 

hi haurà gran diferència. Considera que serà 

un guany per al barri que 700 nois i noies de 

tota Barcelona vagin a l'institut: es faran 
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millores a l'entorn, com la instal·lació d'escales 

mecàniques i altres iniciatives que es 

demanaran i que beneficiaran a tot el veïnat. A 

més, es tracta d'un model d'aprenentatge per 

serveis, que repercutiran en activitats gratuïtes 

o amb un cost social obertes al barri.  

Veí: Pregunta l'horari de l'institut. Carlos López respon que l'horari és de 8.00 h 

a 22.00 h. Afegeix que seria molt interessant 

que la zona no fos un cul-de-sac: que 

connectés amb el camp de la Satalia i que fos 

un passeig accessible. 

Veïna: Expressa que aquest projecte també 

tindrà un gran impacte sobre la flora, la fauna i 

el medi ambient de la muntanya i no hi està 

d'acord. El 2017 es va plantejar de fer al 

passeig de l'Exposició 29 un equipament de 

8.000 m2 i es va avortar a causa del seu 

impacte.  

Carlos López respon que el projecte original 

anava a edificar a una zona que actualment 

és verda i boscosa. En canvi, l'actual projecte 

aprofita una estructura existent que només 

servia com a magatzem i que ara serà un 

institut. Està d'acord que el moviment de 

persones sempre genera un impacte, però 

serà molt menor.  

Veí: Opina que no es pensa en el canvi 

climàtic ni en el medi ambient. Tant amb 

aquest projecte com amb el de la plaça de les 

Tres Xemeneies: critica que, en aquest últim, 

es mantinguin el 95% dels arbres, però no 

s'incrementi el verd. Considera que el projecte 

de l'institut segueix la mateixa lògica: més 

ciment, més places dures, però no més 

arbres. Critica que s'augmentin els espais 

esportius, quan la muntanya ja té prou 

equipaments. 

 

Veí: 

· Valora molt positivament que s'impulsi un 

projecte que inciti a l'estil de vida saludable. 

· Pregunta si hi haurà formacions gratuïtes 

obertes per a persones del barri i de fora, per 

a poder formar-se, implicar-se i millorar la 

seva condició física.  

· Explica que hi ha molts joves al barri que 

tenen molt potencial com a esportistes, però 

no compten amb els recursos econòmics com 

per a poder accedir a competir a algun equip. 

Pregunta si hi haurà finançament o beques. 

Carlos López respon que és un institut públic: 

hi ha formacions de grau mitjà que són 

gratuïtes. La formació que s'ofereix és formal: 

va orientada a donar una titulació. També 

s'estan posant en marxa formacions de 

certificació professional, però falta que 

aquesta informació arribi a les persones 

interessades. Malgrat que l'edifici no estarà en 

funcionament fins d'aquí a 2 anys, les 

formacions ja estan obertes i en marxa. 

Afegeix que formar un equip d'un esport 

concret o possibilitar-ne la formació, ara 

mateix, s'escapa de les possibilitats del 

projecte: sobretot fins que no hi hagi un espai 

propi. Actualment, les instal·lacions que es fan 
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servir s'han de llogar. 

Marc Serra, Regidor del Districte: Pregunta 

quants m2 d'usos comunitaris hi haurà. Afegeix 

que s'ha treballat amb el Consorci de 

l'Educació perquè hi hagi una sala polivalent 

que es pugui obrir a activitats de barri els caps 

de setmana. 

Aida Guillén, Gerent del Districte, respon que 

l'espai polivalent comptarà amb uns 500 m2. 

La voluntat és que aquest institut tingui vida 

tot el temps possible: hagués agradat que la 

sala tingués més alçada i hagués pogut servir 

per als assajos dels castellers, però no ha 

sigut possible. 

Jordi, veí: 

· Ha sentit que es parlava d'unes escales 

mecàniques a l'entorn: les persones amb 

problemes de mobilitat i la gent gran ho 

agrairien molt.  

· Recorda que fa anys que es proposava que 

hi hagués una parada del funicular en aquesta 

zona, valora que seria molt positiu.  

· Considera que l'arribada de 700 alumnes, 

més professors i treballadors afavorirà les 

dinàmiques del barri.  

· Pregunta quins són els requisits pels 

alumnes que vulguin estudiar des del primer 

curs. 

Carlos López respon que, un cop acabada 

l'ESO, es pot accedir a un grau mitjà. Pels 

certificats de professionalització, s'ha d'estar 

inscrit a l'atur i, depenent de la formació 

prèvia, es pot accedir a diferents opcions. Per 

estudiar el grau superior, cal tenir un grau 

mitjà de la mateixa família d'estudis. 

 

Marc Serra respon que les escales 

mecàniques de la Muntanya de Montjuïc es 

van fer per les Olímpiades de fa 30 anys. Cal 

renovar-les: s'espatllen sovint i costa molt 

trobar peces de recanvi. Hi ha un projecte per 

fer-ho, amb recursos dels Fons Europeus. 

Com que el F.C. Barcelona es mudarà a 

l'agost a l'Estadi Olímpic, les obres s'hauran 

de retardar una mica. Independentment 

d'aquest fet, hi ha escales que es renovaran 

abans i aquestes seran unes d'elles. 

 

Marc Serra agraeix a Carlos López la seva predisposició a pensar en el barri i la tasca 

comunitària que desenvolupen des del seu centre.  

 

 

5. Torn obert de paraules.  

 

Intervenció Resposta 

Margarita, veïna: 

· Vol saber quan es farà alguna iniciativa al 

barri que impliqui menys cotxes, com una 

superilla. Li agrada la que hi ha al barri de 

Sant Antoni.  

· Agraeix l'estat de neteja del barri. Considera 

que es neteja molt, però també cal molt 

civisme per part de la ciutadania. 

Marc Serra respon sobre les intervencions 

relatives a la pacificació de la mobilitat, la 

millora del verd i els espais per a vianants. 

Admet que no s'ha fet tant com es volia, però 

s'han fet coses: El mandat passat es va 

abordar la renovació del C/ Concòrdia, part 

del C/ Olivera i, al C/ Radas, van quedar 

pendents la part del C/ Elkano i pl. del Setge. 

S'ha estat treballant en aquests 2 àmbits: s'ha 

de veure quin pressupost hi haurà pel següent 
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mandat, de cara a prioritzar. Segurament, el 

C/ Elkano anirà primer i les obres començaran 

el 2023: es preveu ampliar voreres i treure 

una línia d'aparcament. Pel que fa a la  pl. del 

Setge, s'haurà de parlar amb el veïnat: hi 

haurà temps i no es farà cap acció unilateral, 

es parlarà al Consell de Barri i es convocaran 

sessions específiques.  

Sara, veïna: 

· Es mostra d'acord amb la intervenció anterior 

relativa a les superilles: manquen zones 

verdes a Poble-sec.  

· Opina que al projecte de les Tres Xemeneies 

falten més arbres i més verd.  

· Pregunta per què no hi ha superilles al barri: 

les que ha vist han tingut un gran èxit i un 

gran impacte, generant espais comunitaris. 

Considera que no cal que circulin tants cotxes 

pels carrers estrets del barri. 

Marc Serra respon que a la pl. de les Tres 

Xemeneies, per desgràcia, no serà possible 

posar més verd: és una llosa i a sota hi ha un 

pàrquing. No es pot aixecar l'asfalt i posar 

terra com a Sant Antoni o a l'Eixample. 

S'hauran d'anar identificant altres zones del 

barri que es puguin renaturalitzar: és un dels 

reptes a afrontar. 

Marc, veí: Demana que hi hagi més carrers de 

vianants al barri. 

 

Milena, veïna: 

· Vol saber quines mesures està prenent 

l'Ajuntament pel que fa als entorns escolars. 

Hi ha escoles amb molt trànsit de vehicles, 

que perjudica greument la salut dels infants i 

de les persones vulnerables. 

· Apunta que la contaminació acústica també 

és molt perjudicial: la seva filla no pot 

concentrar-se a l'escola a causa del soroll del 

trànsit. 

Marc Serra respon que el Districte de Sants-

Montjuïc és on més entorns escolars s'han 

pacificat. Al primer mandat van ser 20 i, en 

l'actual, 15 més. L'any passat es va executar: 

Escola Bressol Municipal Nic, Escola Poble-

sec, Escola Maristes Anna Rabell, Llar 

d'Infants La Gavina, Institut Consell de Cent, 

Escola Tres Pins i Jacint Verdaguer. A Jacint 

Verdaguer hi ha hagut propostes de millora i 

s'iniciaran el gener. Aquest curs, s'executaran: 

Escola Infantil Lluïsos Maria, Col·legi Sant 

Pere Claver, Escola Sant Francesc Xavier, 

Institut del Teatre i Escola-Institut Bosc de 

Montjuïc. Amb això s'arribarà a tots els centres 

del Poble-sec. També s'ha de veure si totes 

les intervencions han sigut acurades o s'ha de 

fer alguna millora.   

Maria Rosa, veïna: Pregunta per la renovació 

del tram final del C/ Radas. Recorda que hi va 

haver una queixa veïnal relativa al tall del 

trànsit i que la reforma va quedar aturada. 

Pel que fa a la  pl. del Setge, s'haurà de parlar 

amb el veïnat: hi haurà temps i no es farà cap 

acció unilateral, es parlarà al Consell de Barri i 

es convocaran sessions específiques. 

Gianluca, veí: 

· Felicita la feina que s'ha fet al C/ Piquer i al 

C/ Concòrdia: s'han pacificat i ha augmentat el 
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verd.  

· Se suma a la demanda de propostes més 

ambicioses: pacificar més carrers i instaurar el 

model de superilla també al Poble-sec. 

· Es mostra a favor de reduir el trànsit als 

entorns escolars.  

· Opina que les intervencions al C/ Piquer i al 

C/ Concòrdia podrien comunicar-se mitjançant 

un itinerari verd. 

Carlos, veí de C/ Joaquim Blume: 

· Explica que avui han vingut uns quants veïns 

d'aquest carrer a presentar la seva petició 

relativa a l'assentament que hi ha en aquest 

àmbit, però l'Ajuntament s'ha avançat.  

· Opina que el fenomen dels assentaments és 

inevitable, però que no es pot permetre que 

els problemes que es generen es mantinguin 

durant tants anys. Cal reubicar les persones 

que hi viuen. Agraeix que l'Ajuntament hagi 

tingut iniciativa per solucionar aquesta 

qüestió.  

· Denuncia que els parterres davant del Palau 

d'Esports amb C/ Joaquim Blume es 

continuen utilitzant com a lavabo públic i com 

a magatzem de pertinences. Durant anys, s'hi 

han llençat també restes de menjar i deixalles. 

També dels estudiants de les autoescoles. El 

Servei de Neteja no pot accedir a netejar la 

zona i Parcs i Jardins al·lega que no poden 

intervenir mentre hi hagi objectes. Demana 

una coordinació del Servei de Neteja, Parcs i 

Jardins i la Guàrdia Urbana. 

· Demana que es retiri la vegetació arbustiva 

de creixement ràpid: hi ha una plaga important 

de rates i ratolins. Recorda que fa anys es va 

tallar la vegetació i no hi va haver problema 

fins que va tornar a créixer. 

· Considera que el Servei de Neteja funciona, 

però falla la responsabilitat ciutadana.  

· Agraeix a la Guàrdia Urbana haver donat 

sempre resposta quan els veïns han trucat. 

Marc Serra respon que fa mesos que, des de 

la regidoria, s'està fent seguiment d'aquesta 

situació. Es treballa de forma coordinada amb 

la Guàrdia Urbana. Expressa preocupació: fa 

2 anys que s'està intervenint setmanalment en 

aquest àmbit i hi ha constància que la situació 

ha empitjorat. Matisa que ara s'està parlant 

d'una intervenció de gestió de l'espai públic, 

però que això no és la solució: el problema 

que hi ha és la relació entre el mercat 

d'habitatge actual i l'especulació connectat 

amb les persones que viuen al carrer. 

Recorda que, ara mateix, s'està debatent 

aquesta qüestió al congrés. Com a ciutat 

s'estan obrint cada vegada més albergs: ara 

es guanyaran 600 places noves de primera 

acollida. Hi ha més de 3.500 persones sense 

llar acollides en albergs i 1.000 persones més 

vivint al carrer. Remarca que s'ha d'intervenir 

amb el problema de l'especulació immobiliària 

o no hi haurà aturador. Mentrestant, s'ha 

d'intervenir: s'han de resoldre les situacions 

de violència i incivisme, malgrat que es tracti 

de problemes complexos. S'ha d'intentar 

intervenir, intentar desplaçar i intentar vincular. 

Finalment, pel que fa a la neteja, s'està 

treballant amb la coordinació de Guàrdia 

Urbana, Parcs i Jardins i el Servei de Neteja. 

També s'estudiarà canviar la vegetació. Pren 

nota de tot i es compromet a traslladar la 

informació als serveis corresponents i 

continuar actuant de forma coordinada. 

Victòria, veïna: 

· Felicita per la neteja del barri. Agraeix a la 

consellera Carolina López que s'hagi pogut 

netejar davant del seu habitatge.  

· Assenyala que els escocells dels arbres a pl. 

Marc Serra respon que es revisaran els 

escocells de pl. Navas.   

 

Sobre la rehabilitació del seu edifici, no coneix 

els detalls de què ha passat. Hi ha les ajudes 
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Navas són molt grans i profunds: es podria 

pensar alguna solució perquè la gent no hi 

caigui.  

· Explica que al seu bloc s'ha de rehabilitar la 

façana i no han obtingut els 60.000 € que 

havien demanat derivats dels Fons Europeus. 

Demana saber on s'estan prioritzant aquests 

diners.  

· Recorda que va demanar, en anteriors 

Consells de Barri, que es mesurés quants 

cotxes circulen per C/ Radas. Explica que, 

quan circula amb el seu vehicle pel C/ 

Concòrdia, hi ha un senyal de “cediu el pas” 

als vehicles del C/ Radas que no té visibilitat. 

Opina que aquest senyal hauria d'estar al C/ 

Radas. 

· Explica que aquest matí ha vist 2 policies 

patrullant a peu pel barri, però indica que els 

moments conflictius són la tarda i la nit. 

· Demana que s'instal·lin una porteria i una 

cistella de bàsquet a la pl. Navas. 

dels Fons Europeus i també les del Pla de 

Barris. Posa a la Consellera de Barri i a la 

Gerent de Districte a disposició, per si es pot 

ajudar amb aquesta qüestió. Recorda que hi 

ha una partida d'1,5 milions d'euros a executar 

al pròxim any al barri: s'ha de posar d'acord 

tota la comunitat de veïns i la subvenció està 

condicionada que, un cop acabada la 

rehabilitació, es mantinguin els llogaters.  

 

Pel que fa a la presència de Guàrdia Urbana 

durant la tarda i la nit, afirma que fa molts 

anys que manquen patrulles. Hi ha un dèficit 

històric, tant a la plantilla de la policia 

municipal com a la dels Mossos d'Esquadra i, 

generalment, les promocions noves han anat 

sobretot a Ciutat Vella. Recorda, però, que 

l'any passat es van sumar 21 agents al 

Districte, aquest setembre 24 més i hi haurà 

una nova promoció abans d'estiu.  

 

Demana a la veïna que es vagi conscienciant 

que, per moure's dins de la ciutat, és millor 

que el cotxe es quedi a casa: cada vegada hi 

ha millors infraestructures de transport públic, 

s'ha millorat molt la xarxa de bus i s'han fet 

accessibles totes les estacions de metro, com 

les de Poble-sec i Paral·lel. 

 

Recorda que la pl. Navas es va rehabilitar 

recentment, durant el mandat de l'alcalde 

Trias. S'ha millorat la sensació d'inseguretat a 

la zona, tot i que s'ha perdut verd: abans hi 

havia més arbres. A més, els veïns van 

aconseguir que l'espai de joc fos una més 

gran. Remarca que falten espais: hi ha 40.000 

veïns al barri i molt poc espai públic, sobretot 

per als joves.  

Manel, veí: Denuncia una gran degradació a 

la plaça del Molino, sobretot a les nits. També 

al voltant de la Sala Apolo i de la discoteca 

Brisas, a Paral·lel davant de Drassanes. Cada 

nit hi ha baralles i, en aquest últim 

establiment, recentment hi va haver un 

apunyalament mortal. Demana si s'han pensat 

mesures de seguretat. 

Marc Serra respon que la discoteca Brisas ha 

de ser enderrocada a finals de 2023, a causa 

d'un planejament urbanístic. Allà hi va una 

residència d'estudiants universitaris i, als 

baixos, un equipament públic juvenil de 220 

m2. Mentrestant, aquesta discoteca ha agafat 

una dinàmica conflictiva i s'estan generant 

incidents a l'entorn. Mossos d'Esquadra i 
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Guàrdia Urbana han fet diverses intervencions 

segons la Llei de Seguretat Ciutadana: s'han 

detectat diferents fets delictius i s'han obert 

expedients des del Districte, seguint un 

procediment reglat. La Sala Apolo és una 

discoteca històrica: darrerament ha ampliat 

l'aforament fins a 3.000 persones. S'han fet 

avanços a l'últim estiu, amb més col·laboració 

i més recursos. La Guàrdia Urbana ha fet 

moltes intervencions per evitar que Tres 

Xemeneies fos un lloc de “botellón”. També 

l'Apolo ha modificat la seva oferta per afavorir 

que els joves no es quedin bevent al carrer.  

 

Pel que fa a la seguretat, fa referència a 

l'Informe del Regidor amb què ha obert el 

Consell: es fa el que es pot amb els recursos 

disponibles. Les dades són positives, però hi 

ha molt marge de millora. 

Alícia, veïna: 

· Opina que no es parla de la gent jove del 

barri. Denuncia que a la nit pateixen robatoris, 

agressions físiques i assetjament. Critica que 

mai veu Guàrdia Urbana ni Mossos 

d'Esquadra. 

· Denuncia que hi ha molta inseguretat de 

matinada. 

 

Jose Maria, representant d'Alerta Poble-sec: 

· Opina que a pl. Tres Xemeneies seria 

possible posar més verd.  

· Valora que pacificar el C/ Rius i Taulet, a 

causa del Col·legi Jacint Verdaguer, 

augmentarà les dificultats de mobilitat de 

Poble-sec per accedir a la Muntanya de 

Montjuïc. Demana que es tingui en compte. 

· Recorda que al Ple del Consell, el grup 

municipal de Valents va proposar més podes 

d'arbres. Considera que és un tema complex i 

que Parcs i Jardins fa servir aquest argument 

per talar arbres. Demana una reunió d'Alerta 

Poble-sec amb els responsables de Parcs i 

Jardins.  

· Explica que, fa 4 dies, els camions del Servei 

de Neteja van topar amb els cables penjants 

del C/ Julià. Recorda que fa anys que els 

veïns es queixen que els cables estan penjats 

Marc Serra vol donar un missatge de 

tranquil·litat: el govern actual no té intenció de 

talar arbres, l'objectiu és plantar-ne més. 

Apunta que només es talen els arbres malalts 

que no es poden salvar i alguns que estan 

afectats per obres. Recorda que al Districte 

aviat es guanyaran 3 grans parcs: Can Batlló, 

Can Clos i la Marina del Prat Vermell. Admet 

que hi ha un problema amb el manteniment 

del verd. Es tracta d'un tema molt tècnic: 

proposa fer una reunió entre Alerta Poble-sec i 

tècnics de Parcs i Jardins. Ja se'n va fer una a 

l'estiu, però no hi va poder assistir tothom, així 

que es pot programar una altra data. 

 

Sobre l'incident amb el camió d'escombraries, 

respon que hi ha constància: els vehicles nous 

són una mica més alts. S'està treballant per 

arreglar-ho.  
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de forma desordenada. Des d'aquest incident, 

els veïns s'han quedat sense internet i sense 

comunicació. Demana un pla de soterrament 

dels cables.  

· Denuncia que, com cada any, els veïns 

pateixen el fum de les xemeneies de 

combustió d'alguns habitatges. Critica que es 

truca al 010 i al Telèfon del Civisme i no reben 

resposta. 

· Denuncia el soroll que genera el camp de 

futbol de Poble-sec: cada dia se senten crits, 

trompetes i l'afició animant els jugadors, des 

del matí fins a les 23.00 h. Demana que es 

restringeixin els dies de partit o els seus 

horaris per respecte al descans dels veïns. 

 

Pel que fa a les molèsties que genera 

l'activitat esportiva, recorda que el barri de 

Poble-sec ha estat molt generós amb els 

veïns i veïnes de la Satalia: originalment, les 

edificacions estaven afectades i havien d'anar 

a terra. Es va fer un procés per a consolidar 

aquests habitatges: els veïns ho han 

aconseguit i s'han regulat. Ara toca que la 

Satalia sigui també generosa amb el barri de 

Poble-sec: s'ha d'entendre que, abans que els 

habitatges estiguessin legalitzats, allà ja hi 

havia un camp de futbol. S'ha de treballar 

perquè els veïns estiguin en bones 

condicions, però han d'aprendre a conviure 

amb el camp de futbol i s'ha d'entendre que es 

viu a un barri de ciutat i hi ha activitats 

sorolloses. 

Míriam, veïna i membre de PACAME: 

· Denuncia la contaminació acústica nocturna. 

Esdeveniments com el Sònar suposen 48 

hores de música electrònica, amb més de 40 

dB de so mesurats a les finestres dels 

habitatges de l'entorn. 

· Pregunta què ha de fer quan hi ha un 

problema de soroll a les 23.00 h. Va fer 

aquesta pregunta al Consell de Barri de Font 

de la Guatlla i no va rebre resposta. 

· Critica que s'hagi portat un nou 

esdeveniment musical a la Fira amb el festival 

Mira.  

· Denuncia un problema greu amb els 

aparcaments: fins a la pandèmia, era possible 

aparcar al barri sense fer-ho en zona verda. 

Posteriorment, un cantó es va habilitar per a 

busos turístics i l'altre per ambulàncies i taxis. 

A més, s'han posat pivots davant el Pavelló 

Itàlia i tampoc es pot aparcar.  

· Denuncia que la Guàrdia Urbana aparca els 

seus vehicles particulars a una zona exclusiva 

de 24 hores: quan no hi troben lloc, aparquen 

a espais prohibits. Critica que tinguin aquests 

privilegis, quan la resta del veïnat ha de pagar 

pel seu aparcament o rebre sancions. Amb les 

motos passa el mateix.  

Marc Serra recorda que ja van parlar al 

Consell de Barri de Font de la Guatlla. Sobre 

la contaminació acústica al C/ Rius i Taulet, 

explica que s'han reduït un 30% els grans 

esdeveniments en aquest àmbit. Ara s'ha de 

veure si cal reduir més i posar el focus en els 

esdeveniments nocturns. 

 

Sobre l'aparcament en zona verda, afirma que 

s'han fet millores a l'àmbit del C/ Lleida. Es 

compromet a revisar els canvis que s'han fet a 

C/ Rius i Taulet: si hi ha aparcaments que no 

s'estan utilitzant, s'analitzaran i es faran 

modificacions.  

 

Desconeix la qüestió de l'aparcament dels 

vehicles de Guàrdia Urbana i es compromet a 

estudiar-ho.  

 

Diego, veí de pl. Navas: Marc Serra respon que s'ha fet un Pla de 
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· Demana la instal·lació d'un sonòmetre a la 

pl. Navas.  

· Demana que s'instal·li més il·luminació a la 

pl. Navas: actualment hi ha zones fosques.  

· Considera que al C/ Teodor Bonaplata no es 

neteja amb suficient freqüència.  

· Exposa que l'AV França Xica, de la qual n'és 

membre, es queda sense local. Demana si 

l'Ajuntament pot cedir algun espai a la zona a 

un preu de lloguer assequible, per a poder 

continuar amb les activitats d'aquesta entitat, 

que compta amb més de 200 socis. En cas de 

no ser possible, demana la intermediació de 

l'Ajuntament per a poder aconseguir una sala 

al Centre Cívic El Sortidor o a l'Escola Jacint 

Verdaguer.  

Sorolls per primera vegada a la ciutat. S'han 

instal·lat sonòmetres a C/ Blai i C/ Nou de la 

Rambla: potser pl. Navas serà el pròxim punt. 

Agraeix la proposta: s'estudiarà, sobretot de 

cara a l'estiu.   

 

Es revisarà la il·luminació a pl. Navas, no hi 

havia constància de cap queixa prèvia. 

 

Passarà la informació sobre el C/ Teodor 

Bonaplata al Servei de Neteja. 

 

Pel que fa al local de l'AV França Xica, explica 

que ell mateix va posar-se en contacte amb 

els propietaris: volen desenvolupar-hi 

habitatges. Urbanísticament, tenen dret a fer-

ho. S'ha aconseguit allargar una mica més els 

mesos de lloguer per a l'entitat, però serà 

difícil aturar-ho. Es mostra obert a continuar 

parlant d'aquesta qüestió. 

Veí: Apunta que Poble-sec és un barri de 

Barcelona, la segona ciutat més gran de 

l'Estat. Reflexiona que les persones que 

vulguin viure a un poble, poden trobar molts 

on mudar-se. 

 

 

Marc Serra agraeix l'assistència i participació i conclou la sessió.  


